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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juniju 2016 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Franc Ivanušič: 
1. Od spomenika na Kvasici v smeri proti Vinici je cesta po novem označena s polno črto, na 

ravnini je prekinjena, nato pa zopet polna, kar onemogoča prehitevanje vozil, ki se peljejo v smeri 
proti Vinici, zato bi bilo potrebno s prekinjeno črto nadaljevati vsaj še 50 metrov.  
 

ODGOVOR: 
Na Direkcijo RS za infrastrukturo smo poslali predlog, da se ob polni sredinski črti od spomenika 
NOB pri Kvasici v smeri proti Vinici zariše pretrgana sredinska črta na desni strani, ki bi omogočala 
prehitevanje vozil, ki se peljejo v smeri proti Vinici. Na ta način se ohrani prepoved prehitevanja v 
nasprotni smeri, ki je dokazano s prometnimi nesrečami nevarno zaradi nepreglednega ovinka v levo 
proti Kvasici. Odgovora na naš predlog še nismo prejeli. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
   
2. V Preloki pri Plutu je elektro drog v zelo slabem stanju, zato ga je potrebno sanirati oz. zamenjati 

z novim. 
 
ODGOVOR: 
Na potrebo po zamenjavi droga napeljave v Preloki pri Plutu smo opozorili Elektro Ljubljana, DE 
Novo mesto. Ugotovili so, da gre za drog telekomunikacijske povezave, zato smo opozorilo 
posredovali na Telekom Slovenije, PE Novo mesto, od katerega smo prejeli elektronsko sporočilo, da 
je bil drog pri hišni št. Preloka 29 zamenjan 17. maja 2016. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Matija Rom: 
1. V Doblički gori je potrebno popraviti smerokaz, ki ga je nekdo poškodoval. 
 
ODGOVOR: 
Ker je smerokaz postavljen v varovalnem pasu državne regionalne ceste (R1 217/odsek 1209) smo 
informacijo o poškodbi smerokaza »Doblička gora« posredovali vzdrževalcu državnih cest na 
območju Občine Črnomelj - podjetju CGP d.d.. Pričakujemo, da bodo od upravljalca državnih cest 
DRI dobili naročilo o zamenjavi kažipota in ga tudi zamenjali. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
2. OO NSi Črnomelj predlaga uvrstitev točke »Problematika davčnih blagajn pri poslovanju 

gasilskih društev in drugih manjših društev« na dnevni red 14. seje OS občine Črnomelj. 
 
ODGOVOR: 
Državni zbor RS je na svoji 19. seji dne 19.5.2016 odločal o predlagani noveli Zakona o davčnem 
potrjevanju računov. Predlagana novela ni bila sprejeta in je s tem zakonodajni postopek končan. 
Zaradi navedenega predlagana točka ne bo uvrščena na dnevni red seje OS, o čemer sta bila člana OS 
(pobudnika uvrstitve točke na dnevni red seje OS) obveščena z dopisom z dne 7.6.2016. V Uradnem 
listu RS je bil 3.6.2016 objavljen Pravilnik o dopolnitvah pravilnika o izvajanju Zakona o davku na 
dodano vrednost, ki določa izjeme od obveznosti izdajanja računov tudi za prostovoljen volonterske 
organizacije. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 



Stanislav Starešinič: 
1. Je član sveta OŠ Mirana Jarca, na katerem je bila podana pobuda o postavitvi kontejnerjev v 

romskih naseljih, v katerih se bi izvajala učna pomoč romskim otrokom. 
 

ODGOVOR: 
Občina Črnomelj si že nekaj časa prizadeva za postavitev večnamenskega objekta v romskem naselju 
Lokve. Za navedeni objekt, ki bo postavljen na zemljišču v lasti občine, smo trenutno v fazi 
pridobivanja ustreznih dovoljenj za njegovo postavitev. Naročena je izdelava minimalne tehnične 
dokumentacije. Na terenu pa smo v fazi iskanja ustrezne rešitve glede dostopa do zemljišča, na 
katerega bomo v začetni fazi postavili kontejner. Namreč pot do zemljišča, poteka po zemljiščih tam 
prebivajočih Romov, ki pa ne želijo skleniti služnostne pravice v korist občine. Za nabavo rabljenega 
kontejnerja se dogovarjamo z Zvezo Romov za Dolenjsko, ki je izrazila interes za izvajanje dejavnosti 
za socializacijo, ozaveščanje in aktiviranje romske skupnosti, za lažje vključevanje v družbo. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 
 
Leopold Perko: 
1. V Dragatušu je včeraj, 11.5.2016, potekal sestanek glede aktivnosti ureditve vaškega jedra 

Dragatuš. Na sestanek so bili povabljeni le krajani iz ožjega dela vaškega jedra Dragatuš. O 
sestanku bi morali biti obveščeni vsi krajani Dragatuša, če ne pa vsaj člani občinskega sveta iz 
Dragatuša, ker gre za pomembno zadevo. 
 

ODGOVOR: 
Občina Črnomelj za ureditev jedra Dragatuš pripravlja idejno rešitev. V začetni fazi je bil sklican prvi 
sestanek in srečanje z neposredno vključenimi lastniki zemljišč jedra naselja. Za potrebe priprave 
projektne naloge, ki bo izhodišče za izbiro izvajalca projekta, je Občina želela pridobiti konkretne 
informacije in usmeritve od krajanov. Dogovorjeno je bilo, da prebivalci in lastniki objektov in 
zemljišč razmislijo o svojih potrebah in željah. Govora je bilo tudi o nujnosti celovitega urejanja 
naselja, saj funkcije in promet celotnega naselja tudi vplivajo na možnosti ureditve ožjega središča. To 
pa naj bi bil širši razmislek prebivalcev celotnega naselja, za kar pa naj bi poskrbela Krajevna 
skupnost, ki pri projektu sodeluje skupaj z Občino. V kolikor so svetniki zainteresirani za 
sodelovanje, mogoče tudi za iniciativo razvoja naselja, se lahko v projekt tudi aktivno vključijo, saj s 
projektom šele začenjamo. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezne, OU. 
 
2. Kako potekajo aktivnosti glede obnove krajevnega doma Dragatuš? 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je postala lastnica posameznega dela št. 4 in posameznega dela št. 5 v stavbi št. 39 
k.o. 1550 – Dragatuš v letu 2015, vendar je pri navedeni posameznih delih še vedno vpisana zastavna 
pravica v korist in na ime Delavske hranilnice d.d. Ljubljana, za izbris katere KZ Krka z.o.o. do 
današnjega dne še ni poskrbela oziroma izbris hipoteke še ni bil izveden. S strani predstavnika KZ 
Krka z.o.o. (g. Plut)  smo bili obveščeni, da je bil dne 15.6.2016 s strani cenilca, ki ga je angažirala 
Delavska hranilnica opravljen ogled na terenu, naknadno pa so nam sporočili,  da še čakajo cenitveno 
poročilo. Tedensko preverjamo realizacijo aktivnosti – izbris vpisanih bremen iz zemljiške knjige. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Na eni izmed sej je predlagal, da se bršljan, ki raste na drevesih v parku pod železniško progo, 

odstrani oz. poseka. Pobudo je OU posredovala na JP Komunala. Odgovor javnega podjetja je 
bil, da si bodo zadevo ogledali in naknadno odgovorili. Odgovora javnega podjetja še ni prejel. 

 
 
 



ODGOVOR: 
Na podlagi pobude o odstranitvi bršljana na drevesih v parku pod železniško progo smo od JP 
Komunale dobili telefonski odgovor, da so si zadevo natančno ogledali in strokovno tudi ugotovili, da 
se je bršljan tako globoko zajedel v drevesa, da ga ni mogoče odstraniti. Odstraniti bi bilo potrebno 
kompletna drevesa, vendar je težava, da so drevesa na zemljišču, ki je v lasti zelo velikega števila 
solastnikov. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
2. Prav tako je na eni izmed sej predlagal, da se sanira pokrov jaška na Kolodvorski cesti, ob 

stanovanjski hiši Ivanovič. CGP d.d. sektor v Črnomlju naj bi jašek saniral takoj, ko bodo 
vremenske razmere dopuščale izvedbo gradbenih del. Pokrov jaška še ni saniran. 

 
ODGOVOR: 
V zvezi s sanacijo pokrova jaška (Elektro) so nam na CGP d.d. (vzdrževalcu državnih cest na 
območju občine Črnomelj) odgovorili, da nameravajo sanacijo izvesti v času prireditve Jurjevanje 
2016, ko bo ta odsek državne ceste na katerem se nahaja jašek zaradi prireditve že zaprt tako, da ne 
bo potrebno naknadno obremenjevati promet. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
3. Podal je tudi že pobudo za ureditev stopnišča pri OŠ Mirana Jarca, na katero je OU odgovorila, 

da bo stopnice do temeljite sanacije saniral redni vzdrževalec javnih površin, JP Komunala 
Črnomelj. Naj se izvede vsaj nujna sanacija stopnic, saj je hoja po njih nevarna, ker na nekaterih 
mestih manjka del stopnic. 

 
ODGOVOR: 
Celovita sanacija stopnic pri OŠ Mirana Jarca bo predvidena v proračunu za leto 2017. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 

 
4. Na 12. seji OS je pri točki obravnave predlogov kandidatov za priznanja občine Črnomelj za leto 

2015 predlagal, da se člane OS seznani z vsemi predlogi kandidatov za podelitev priznanj občine 
Črnomelj. Županja je predlagala, da člani OS o predlogu razpravlja in sklepa na eni izmed sej OS. 
 

ODGOVOR: 
Predlog bo na prvih naslednjih sejah podan v obravnavo in mnenje imenovanim žirijam za 
podeljevanje nagrad in priznanj.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 

 
Maja Kocjan: 
1. Vodna infrastruktura v občini: Prebivalci so nas opozorili na zelo slabo infrastrukturo, 

vodovodno napeljavo v nekaterih naseljih, ki so tudi precej nova, zato napeljave niso zastarele. 
Primer je naselje Drage v Črnomlju, kjer cevi za vodovod razpadajo, posledično je velika izguba 
vode in večja škoda za posamezna gospodinjstva, kar se bo zaradi razmočenosti in kraškega 
terena šele lahko pokazalo. Zanima nas: koliko je staro vodovodno omrežje v naselju Drage, kdo 
je bil dobavitelj vodovodnih cev in kakšni so načrti za zamenjavo cevi po celotnem naselju? 
(primer pri Lorkovičih). 

 
ODGOVOR: 
V povprečju je stanje vodovodov v Sloveniji takšno, da je okoli tretjina omrežja v slabem stanju. V 
primerjavi s cestami je to kar v redu saj je tam stanje ravno obratno, le tretjina cest je v dobrem stanju. 
Tudi v naši občini po dokončanju rekonstrukcij glavnih vodovodov v okviru kohezijskega projekta 
Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine ni drugače. Boljše 



stanje vodovodov, ki pa se bo z leti še izboljševalo, je posledica uvedbe omrežnin za uporabo 
vodovoda, ki se namensko uporabljajo za obnovo vodovodnega omrežja in pripadajočih objektov. 
Žal pri cestah takšnega sistemskega vira za obnove ni. 
V naselju Drage v Črnomlju se je vodovod gradil od leta 1988 do 1992, starost vodovoda je torej od 
24 do 28 let. Vgrajene so PVC cevi, ki so bile takrat običajno v uporabi in imajo pričakovano dobo 
trajanja 20 do 33 let, odvisno do premera cevi. Danes se skoraj izključno vgrajujejo duktilne cevi, ki 
imajo daljšo pričakovano dobo trajanja (50 let). 
Javno podjetje Komunala Črnomelj je pristopilo k sistematičnemu spremljanju in odpravljanju vodnih 
izgub, ki so povezane z dotrajanimi vodovodi. Po predlogih JP bomo iz omrežnin v proračunu 
občine zagotavljali obnove posameznih vodovodov po vrstnem redu, ki ga določajo zmanjšanje 
vodnih izgub in s tem povezani stroški interventnih popravil. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Kako je z nadomestilom za stavbno zemljišče? Kot se je namreč izkazalo naj bi bil obračun za 

celotno stavbo in ne bivalno površino nezakonit in bodo za to občine morale preveč plačano 
vračati. 

 
ODGOVOR: 
Glede na navedeno vam sporočamo, da je Občina Črnomelj korektno in skladno z veljavno 
zakonodajo pripravila podatke, na podlagi katerih je Finančna uprava RS izdajala odločbe o plačilu 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča (v nadaljevanju NUSZ) zavezancem v Občini Črnomelj. 
Na podlagi dopisa št. 35206-54/2014-1, z dne 17.12.2014, s katerim sta Ministrstvo za okolje in 
prostor ter Ministrstvo za finance vse občine pozvale, da za namene odmere NUSZ za leto 2015 
obračunavajo le-tega na podlagi ažurnih podatkov iz uradnih evidenc zemljiškega katastra, katastra 
stavb oziroma registra nepremičnin, je Občina Črnomelj pristopila k dopolnitvi evidence za odmero 
NUSZ.  
Glavni razlog za tovrstni ukrep ministrstev je bila ugotovitev, da obstoječe evidence zadnjih nekaj let 
niso bile sistematično posodobljene s podatki iz uradnih državnih evidenc. Zakon o graditvi objektov 
je jasno določil, da je za namene odmere NUSZ treba izhajati iz uradnih državnih evidenc, kar 
pomeni, da morajo občine za namen odmere NUSZ za zazidana zemljišča pridobiti podatke o 
stavbah in delih stavb iz Registra nepremičnin (REN).  
Občina Črnomelj je celotno bazo zavezancev NUSZ leta 2015 uskladila tako, da je iz uradnih evidenc 
Geodetske uprave RS (GURS) prevzela relevantne podatke, na katerih temelji baza zavezancev 
NUSZ. Le-ta se vsako leto posodablja z uradnimi podatki GURS, hkrati pa se trudimo s tem povečati 
enokopravnost obdavčitve vseh zavezancev. 
Na podlagi Uredbe o podatkih o lastnostih nepremičnin v registru nepremičnin (Uradni list RS, št. 
95/11, 109/11, 7/14 in 41/14) je ukinjen termin »neto tlorisna površina dela stavbe« in se v skladu z 
uredbo uporablja nov termin »površina dela stavbe«, ki je seštevek neto tlorisnih površin vseh 
prostorov dela stavbe.  
 

Znesek NUSZ odmere se izračuna po formuli: površina x delež x faktor x točke x vrednost točke 

 

Površina se izračuna na način: POVRŠINA DELA STAVBE – VSOTA ODPRTIH PROSTOROV 

DELA STAVBE (odprti balkoni, terase, lože) 

 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
3. Gradnja doma za invalide: Kako je s tem? Kakor opažamo tam zopet vse počasi razpada. Glede 

na to, da je v preteklosti to stavbo kupila občina za 60 tisoč evrov je to namreč tudi v javnem 
interesu, da se ve. 

 
 
 



ODGOVOR: 
Nepremičnine parc.št. 1253/8, 1253/29, 1253/30 in  1253/31 vse  k.o.  Loka, so last Društva 
invalidov Črnomelj. Občina je sofinancirala nakup in ima pri navedenih nepremičnin skladno s 
pogodbo o  sofinanciranju nakupa društvenih prostorov, št. 410-037/2008 z dne 31.3.2008, vknjiženo 
zastavno pravico za znesek 85.000,00 EUR s pp.  
Pojasnilo glede investicijskih vlaganj v Dom invalidov Črnomelj, ki ga je pripravilo Društvo invalidov 
Črnomelj je razvidno iz PRILOGE št. 1. 
 
Odgovor pripravili: Slavica Novak Janžekovič in Silva Migalič, OU. 
 
Lidija Malešič: 
1. Po zgledu drugih občin sprašuje ali je kaj možnosti za nabavo zabojnika za rabljena oblačila in 

obutev. 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je 2.6.2016 in naknadno še 14.6.2016 poslala na podjetje Humana d.o.o. elektronski 
dopis z vprašanjem ali je podjetje pripravljeno postaviti zbiralnik za odvržena oblačila tudi v Občini 
Črnomelj. Ker do priprave gradiva za 14. sejo OS Občine Črnomelj še nismo prejeli odgovora, vas 
bomo o možnosti postavitve zadevnega zabojnika, obvestili na eni izmed naslednjih sej OS. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
Tončka Jankovič: 
1. Kakšen načrt ima Občina Črnomelj in RIC Bela krajina glede na bližajočo se turistično sezono ob 

Kolpi? Vsa Slovenija zaradi objav na spletu misli, da bodo kopalci gledali na reko Kolpo izza žice. 
Škoda je storjena, zato jo zanima kaj bo narejeno v zvezi s tem. Javnost, medije se naj seznani z 
zadevo.  

2. Pobuda ponudnika iz sosednje občine: Na spletni strani Bele krajine (www.belakrajina.si) se naj 
stvari osvežujejo skupaj z aktualnimi dogodki iz celotne Bele krajine. Sosednje občine se namreč 
čutijo izvzete. 

 
ODGOVOR: 
Pojasnilo direktorja RIC Bela krajina je razvidno iz PRILOGE št.  2. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Kje so in zakaj niso na svojem mestu defibrilatorji, ki so bili nabavljeni iz sredstev projekta Curs 

Colapis? 
 

ODGOVOR: 
Defibrilatorji so bili s sklepom predani v upravljanje posameznim gasilskim društvom in Turističnemu 
društvu Damelj. Varnostna omarica za hrambo defibrilatorja je postavljena na fasade posameznih 
gasilskih domov v Gribljah, Adlešičih, Vinici in Srednjih Radencih ter na večnamenskem objektu TD 
Damelj v Damlju. V vseh teh omaricah se še vedno nahajajo tudi prenosni defibrilatorji.  
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU.     
 
Zdenka NOVAK:  
1. Na razcepu ceste Dobliče-Grič-Tanča Gora (na dobličkem ovinku) se naj postavi tablo za smer 
Bistrica oz. Koprivnik. Pobuda je bila že podana na svet KS Dobliče, vendar je bila zavrnjena. O 
vzrokih zavrnitve ni seznanjena.  
 
ODGOVOR: 
Ker gre za križišče dveh državnih cest (R1- 217/1209 in R3 658/2517, t.i. doblički ovinek) smo vlogo 
za postavitev kažipota za smer Bistrica naslovili na pristojni naslov (DRI). Čeprav pristojni s 



postavitvijo kažipotov sledijo predvsem končne cilje (v tem primeru npr. Kočevje) upamo, da bodo 
prisluhnili upravičeni zahtevi in omenjeni kažipot tudi postavili na tej najbolj smiselni lokaciji. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Na 13. redni seji Občinskega sveta občine Črnomelj so člani OS obravnavali tudi točko »Poročilo o 
poslovanju OŠ Stari trg ob Kolpi za leto 2015« in sprejeli sklep, da se na OŠ Stari trg ob Kolpi 
posreduje vprašanja iz razprave članov OS in članov Odbora za družbene dejavnosti. 
 
ODGOVOR: 
Pojasnila in odgovori ravnateljice OŠ Stari trg ob Kolpi so razvidna iz PRILOGE št. 3. 
 
Na 13. redni seji Občinskega sveta občine Črnomelj so člani OS obravnavali tudi točko »Poročilo 
ZZZS OE Novo mesto o izvajanju progama zdravstvenih storitev v letu 2015« in sprejeli sklep, 
da se na Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije OE Novo mesto posreduje vprašanja iz 
razprave članov OS.   
 
ODGOVOR: 
Pojasnilo Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije OE Novo mesto je razvidno iz PRILOGE  
št. 4. 
 
V skladu s sklepom 11. redne seje OS z dne 26.1.2016  vam posredujemo INFORMACIJO O 
DOGODKIH V ČASU OD  13. 5. 2016 DO VKLJUČNO 24. 6. V ZADEVI PRIPRAVE DPN 
ZA DALJNOVOD 2 X 110 KV RTP KOČEVJE – RTP ČRNOMELJ: 
 

Predvideno je bilo, da se bi problematika daljnovoda obravnavala na seji konec junija, vendar za 
ta čas kakor tudi za začetek julija nismo uspeli zagotoviti prisotnosti vseh akterjev iz ministrstev 
in izdelovalca študije variant in okoljskega poročila. Od ministrstva za okolje in prostor poleg tega 
še nismo prejeli opomnika aktivnosti, ki bi ga vključili v gradivo za sejo občinskega sveta.  
Zaradi tega smo bili primorani točko prestaviti na naslednjo sejo, ki bo konec septembra, o 
čemer smo obvestili koordinatorko na MOP, da zagotovijo udeležbo pristojnih na tej seji 
občinskega sveta. 
Vsa tri ministrstva (MzI, MGRT in MOP) so z dopisom z dne 25. 4., ki smo ga prejeli 25. maja, 
odgovorila na protest CI proti severni A trasi daljnovoda in KS Talčji Vrh ter KS Petrova vas.  V 
dopisu ponovno utemeljujejo pravilnost postopkov in prednosti predlagane varianto daljnovoda, 
ki bi ga izvajali podzemno samo, če bi se v postopku celovite presoje vplivov na okolje oziroma 
postopka presoje vplivov na okolje ugotovilo bistvene ali uničujoče vplive, ki bi jih bilo mogoče 
preprečiti samo z izvedbo kablovoda.    
Podrobnejše gradivo bo pripravljeno za naslednjo sejo OS. 
 
Pripravil: Vinko Kunič, OU 
       
MNENJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN KOMUNALNO INFRASTRUKTURO: 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo Občinskega sveta občine Črnomelj je na svoji 
12. seji dne 28. junija 2016 obravnaval Informacijo v zvezi s pripravo DPN za daljnovod 2 x 110 kV 
RTP Kočevje – RTP Črnomelj in podal sledeče mnenje:  
Odbor ponovno poudarja, da zadeve tečejo prepočasi in predlagajo Občinskemu svetu Občine 
Črnomelj, da informacijo obravnava in sprejme sklep, da županja na pristojne službe apelira, da 
najdejo način kako pospešiti zadevo in da, pristojne službe posredujejo vsaj rokovnik s ključnimi 
termini  iz katerega bo razvidno, kako se bodo zadeve v zvezi  pripravo DPN za daljnovod odvijale.  
   

Predsednica odbora: 
Nataša Hudelja, l.r. 






































